
Zápis č.3 

Z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kukle konaného dne 27.4.2023 

 

Zahájení: 18:00 

Ukončení: 20:55 

Ověřovatelé zápisu: Horvátová Lenka, Mgr. Stříteský Hynek 

Předsedající: Luňáčková Vladislava 

Zapisovatel: Volkov Čeněk 

Přítomni: Helešic M., Horvátová L., Jirásek V., Luňáčková V., Ing. Neznajová Z., Mgr. Stříteský 

Hynek, Volkov Č. 

Omluveni: - 

Program: 

1) Určení zapisovatele 

2) Schválení ověřovatelů 

3) Schválení programu 

4) Kontrola usnesení 

5) Obecní vodovod 

6) Smlouva HZS 

7) Žádost o připojení komunikace 

8) Pozemky 

9) Zápis z kontroly kontrolního výboru 

10) Různé 

Předsedající dnešního zasedání V. Luňáčková přivítala všechny přítomné a konstatovala, že je 

přítomna nadpoloviční většina všech členů, a proto je dnešní zasedání Zastupitelstva obce 

usnášeníschopné. Informovala přítomné, že ze zasedání Zastupitelstva obce bude pořizován 

audiozáznam pro potřebu zapisovatele.  

 

1. Určení zapisovatele 

předsedající zasedání určila zapisovatelem Č. Volkova 

 

2. Schválení ověřovatelů zápisu 

- Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu Horvátovou Lenku a Stříteského 

Hynka (usn. č. 3/2023-2) 

Pro: 7                 Proti: 0                    Zdrželo se: 0 



 

3. Schválení programu 

Jirásek Václav navrhl rozšířit program o bod – Zápis z kontroly kontrolního výboru 

- Zastupitelstvo obce schvaluje program 3. zasedání Zastupitelstva obce (usn. č. 

3/2023-3) 

Pro:  7                  Proti: 0                    Zdrželo se: 0 

 

4. Kontrola usnesení 

- Zastupitelstvo obce bere na vědomí výpis usnesení ze zasedání Zastupitelstva 

obce ze dne 21.3.2023 

 

5. Obecní vodovod 

Starostka přivítala na dnešním jednání p. Jaromíra Hurycha – vedoucího provozního úseku 

vodovodu společnosti Vodárenská Svitavy s.r.o. a předala mu slovo. 

Od roku 2014 má Obec Kukle s Vodárenskou Svitavy s.r.o. uzavřenou smlouvu o provozně 

souvisejících vodovodech, na základě které je dodávána obci Kukle voda. V minulosti se také 

využíval vlastní zdroj vody, který obec 2-3 roky neprovozuje. Vodárenská Svitavy účtuje obci 

za 1 m3 22,54 Kč bez DPH . Toto je cena základní, bez započtených nákladů obce za 

provozování vodovodu. Delší dobu nedocházelo k odkalování vodovodu, a proto se musí 

před prvním odkalování zjistit stav – funkčnost ventilů. Z důvodu navýšení počtu odběratelů 

vody v obci, přestává potrubí z Javorníka vyhovovat z kapacitního hlediska. Vodovod 

nevyhovuje ani z pohledu požární ochrany (chybějící hydranty a nedostatečný tlak).  

Starostka obce seznámila přítomné s výsledky rozboru vody. Vzorky se odebírali ve třech 

domácnostech. U dvou vzorků bylo zjištěno malé množství mikroorganismů, které může být 

způsobeno neodkalováním vodovodního řádu . Potvrdila, že nedošlo k přepnutí vody na 

Kukelskou, jak někteří občané obce tvrdili.  

Jirásek Václav – jak je možné, že někdo pobírá peníze za to, že se stará o vodojem, a nedělá 

to, co má? Jak to, že nedocházelo k pravidelnému odkalování, a proč byl v lednu vodojem 

předán v tak znečištěném stavu?  

P. Hurych potvrdil p. Kloudovi, že obec je povinna mít platný Provozní řád, který je od roku 

2013 propadlý. A mít zodpovědnou osobu za provozování vodovodu , kterou obec neměla. 

V tomto Provozním řádu bylo jasně definováno co, a v jaké četnosti má odpovědná osoba 

provádět – čištění vodojemu, odkalování atd. K těmto úkonům v poslední době nedocházelo. 

Začátkem května dojde k opakovaným odběrům vzorků. Z toho důvodu se starostka obce 

domluvila s p. Hurychem na odkalení vodovodu za přítomnosti pracovníků Vodárenská 

Svitavy s.r.o. Hrozí, že v případě poruchy odkalovacích ventilů, může být po dobu opravy 

ventilu obec bez vody. 

 



 Za této situace, v jaké se nachází obecní vodovod, jsme byli odmítnuti k připojení do 

skupinového vodovodu.  

 

6. Smlouva HZS 

Obec nemá vyřešenou požární ochranu, a proto starostka jednala se zástupci HZS o smlouvě 

o zabezpečování požární ochrany. Z jednání vyplynulo, že obec má povinnost udržovat 

požární nádrž nebo hydranty. Protože nemáme vlastní HZS, nemůžeme žádat o čerpání 

dotace na její opravu. 

- Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy o zabezpečování požární ochrany 

s městem Svitavy (usn. č.3/2023-6) 

Pro: 7                 Proti: 0                    Zdrželo se: 0 

 

7. Žádost o připojení komunikace 

P. Vodehnal předložil žádost o vybudování komunikace na pozemku par. č. 3086, která je 

v majetku obce. Tento pozemek sousedí s pozemkem par. č. 3085, na kterém plánuje 

postavit rodinný dům. Komunikaci by vybudoval na vlastní náklady.  

Z následné diskuse vyplynulo, že na pozemku par. č. 3086 vede obecní vodovod a je zde i 

odkalovací jímka, a že část pozemku je dle územního plánu veden jako veřejná zeleň. Kvůli 

těmto skutečnostem, které je potřeba zjistit a projednat, rozhodlo se zastupitelstvo 

přesunout tento bod na příští zasedání. 

- Zastupitelstvo obce schvaluje přesunutí žádosti p. Vodehnala o připojení 

komunikace na příští zasedání (usn. č.3/2023-7) 

Pro: 7                 Proti: 0                    Zdrželo se: 0 

 

8. Pozemky 

Starostka obdržela dopis od JUDr. Bubeníka, který zastupuje p. Samka ve věci prodeje 

pozemku 3090/2. JUDr. Bubeník rozporuje datumy zveřejnění na úřední desce, uvedené 

špatné parcelní číslo a nízkou prodejní cenu. Starostka obce navrhuje oslovit právníka, který 

bude v této záležitosti obec zastupovat.  

- Zastupitelstvo obce pověřuje starostku obce oslovit právního zástupce ve věci 

JUDr. Bubeníka (usn. č.3/2023-8a) 

Pro: 7                 Proti: 0                    Zdrželo se: 0 

 

Obec má uzavřenou smlouvu o poskytování právních služeb s JUDr. Břeněm, a nemůžeme 

oslovit jiného právníka. Z toho důvodu navrhla starostka vypovědět smlouvu s JUDR. Břeněm 

- Zastupitelstvo obce schvaluje vypovězení smlouvy o poskytování právních služeb 

s JUDr. Břeněm Milanem (usn. č.3/2023-8b) 

Pro: 7                 Proti: 0                    Zdrželo se: 0 



9. Zápis z kontroly kontrolního výboru 

26 . 4 .  proběhla kontrola kontrolního výboru ve složení - předseda KV Jirásek Václav a 

členové KV – Jurenková Jindra a Ing. Neznajová Zuzana.  KV kontroloval přehled nákladů na 

těžbu dřeva, protokoly o převzetí dřeva atd..  Všechny tyto podklady jsou nedostačující pro 

určení, jak se v obecním lese hospodařilo. Proto KV doporučuje ZO aby FV provedl kontrolu 

účetních dokladů za dané období.  

- Zastupitelstvo obce pověřuje finanční výbor k provedení kontroly účetnictví dle zápisu KV 

ze dne 26.4.2023 (usn. č.3/2023-9) 

     Pro: 7                 Proti: 0                    Zdrželo se: 0 

 

10. Různé 

Starostka obce předala zastupitelům návrh Závěrečného účtu za rok 2022, který budeme 

schvalovat na příštím zasedání.  

23.2. 2023 přezkoumal Krajský úřad Pardubického kraje hospodaření obce. Přezkum 

provedly Martina Šiborová a Mgr. Simona Bublová. Při kontrole nebyly zjištěny chyby a 

nedostatky.  

Zpráva o uplatňování územního plánu Kukle za období 2019-2023. Protože tento materiál 

dostali zastupitelé až na zasedání ZO, projedná se tato zpráva na příštím zasedání ZO. 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Horvátová Lenka………………………………………………….. 

 

 

                                     Mgr. Stříteský Hynek……………………………………………. 

 

 

 

 

                                                                                

                                                                                          Luňáčková Vladislava 

                                                                                                 starostka obce 



 

 

 

 

            

                                                                                

  

 

 

 


